
SAMMANTRÄDESPROTOKOLL AU

Plats och tid Miljöförbundet 2023-06-15 Kl 08:30-10:30

Beslutande Christer Akej (M)
Viktor Emilsson (M)
Stefan Engdahl (M)

Övriga närvarande: Carina Barthel, miljöchef
Indre Traksele, direktionssekreterare
Ingrid Magnusson, alkoholhandläggare
Ulf Davidson, alkoholhandläggare

Utses att justera Stefan Engdahl (M)

Justering plats och tid Miljöförbundet 2023-06-20

Underskrifter Sekreterare …………………………………………………………….
Indre Traksele

Ordförande …………………………………………………………….
Christer Akej (M)

Justerande …………………………………………………………….

Stefan Engdahl (M)

ANSLAG/BEVIS

Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag på miljöförbundets hemsida.

Indre Traksele

Organ Ystad-Österlenregionens miljöförbund

Sammanträdesdatum 2023-06-15

Datum för anslag
Anslaget tas ner

2023-06-20
2023-07-11

Förvaringsplats för
protokollet

Miljöförbundets arkiv
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande

AU §54 Dnr ADM.2023.2329

Val av justerare samt fastställande av dag för justering

Beslut

Arbetsutskottet för Ystad-Österlenregionens miljöförbund beslutar att utse Stefan Engdahl (M) att
jämte ordförande justera dagens protokoll digitalt senast 20 juni 12:00.

Sammanträdesprotokoll
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande

AU §55 Dnr ADM.2023.2328

Direktionen - Fastställande av föredragningslista

Beslut

Arbetsutskottet för Ystad-Österlenregionens miljöförbund godkänner dagens föredragningslista.

Sammanträdesprotokoll
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande

AU §56 Dnr ADM.2023.2327

Miljöchefen informerar

Beslut

Arbetsutskottet för Ystad-Österlenregionens miljöförbund lägger miljöchefens information till
handlingarna.

Information
Analysdagar i Ystad där MF var och presentade var som är på gång och hur vi ser på framtiden med
ekonomi, digitalisering m m.

Möte var i slutet av maj med Ystads kommunens presidie i samhällsbyggnadsnämnden,
kommundirektör, kommunjurist, chefen för samhällsbyggnad, VD och chefen för spillvatten från
Österlen VA och från MF arbetsutskott och förvaltningschef. Frågan som diskuterades var
ansvarsfrågan gällande fettavskiljare om installation och skötsel. Kommundirektören tog upp på
mötet att kravet på installation av fettavskiljare gör Ystads kommun själv men de önskar att MF
under 2024 intensifierar tillsynen av fettavskiljare. Eftersom vi är tre kommuner, och alla ska
behandlas lika, kommer frågan att tas upp för diskussion på kommande medlemsmöte som är i
oktober.

Det har bildats en grupp i Ystad som ska ta fram vilka som behöver fettavskiljare, vem som kan
avvakta med att insättning senast den 1 oktober, dispenser etc. I den gruppen ingår MF tillsammans
med bl a representant från avfall, VA, kommunjurist och kommunikatör.

Miljöförbundet fick in en anmälan om en verksamhet som släppte ut fett i avloppsledningarna där
MF gjorde en snabb insats och verksamheten åtgärdade det inom 4 dagar med reparation, filmning
av avloppsrör mm. Beslut togs på MF att eftersom den akuta fasen är över avvakta med tillsyn till
hösten.

Plan för att komma vidare med arbetet gällande fett i avloppsvattnet i Ystad är upprättad och
kommer ut på remiss.

Arbetet med behovsutredning och livsmedelsmål tre år framåt och verksamhetsplan för 2024 är
påbörjade.

I slutet av maj var krögarna inbjudan till MF för vi ville visa alkoholtaxan som vi föreslår från 2024.
Tyvärr många avhopp innan mötet men det var 7 stycken som var här från Simrishamns och Ystads
kommun.

Sammanträdesprotokoll
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande

AU §57 Dnr ADM.2023.1956

Direktionen - Alkoholtaxa

Beslut

Arbetsutskottet för Ystad-Österlenregionens miljöförbund beslutar att föreslå Direktionen för Ystad-
Österlenregionens miljöförbund att godkänna förslag till alkoholtaxa med efterdebitering att gälla
från och med 1 januari 2024 och översända den till respektive medlemskommuns
kommunfullmäktige för fastställande.

Sammanfattning av ärendet
Miljöförbundet övertog den 1 juli 2020 tillsyn och prövning enligt alkohollagen (2010:1622) för
kommunerna Ystad, Tomelilla, Simrishamn och Sjöbo.

När miljöförbundet övertog handläggningen enligt alkohollagen fanns en taxa som var baserad på
olika faktorer som till exempel i förväg bestämd avgift på ansökningar och en rörlig årlig
tillsynsavgift som baserades på 1 % av redovisad årsomsättning av alkoholdrycker.

Vid övergången av uppdraget till miljöförbundet lämnade medlemskommunerna önskemål om att
eftersträva 100 % kostnadstäckning inom alkoholhandläggningen. Medlemskommunerna önskade
också en taxan som är transparant och där varje verksamhet står för sina egna kostnader.

Sedan 2021 har miljöförbundet arbetat med att få fram en taxa där varje verksamhet tilldelas en
avgift vilket motsvarar nerlagd handläggningstid. Olika modeller på årsavgifter har tagits fram men
ingen av dessa har visat på att varje verksamhet får stå för sina egna kostnader.

Under sommaren 2022 var krögare inom medlemskommunerna inbjudna till ett informationsmöte
för att diskutera efterhandsdebitering. Mötet var positivt och krögarna uttryckte att de var mycket
positiva till att alla får stå för sina egna kostnader.

Miljöförbundet har arbetat med att korta ner handläggningstider och effektivisera tillsynen vilket gett
resultat i den taxa som tagits fram.

Efterhandsdebitering jämfört med årsavgifter medför både fördelar och nackdelar. Fördelarna
innefattar bland annat att det finns en tydlig koppling mellan utförd tillsyn och avgift. Transparensen
kring avgifterna ökar och det blir lättare för verksamheterna att förstå hur avgifterna beräknas.
Miljöförbundet får en ökad flexibilitet att prioritera nytta och styra om tillsynsinsatser utifrån behov,
snarare än att tillsynen behöver utföras baserat på inbetalda årsavgifter. Genom att göra taxorna
homogena inom livsmedel, alkohol, samt öl, tobak, läkemedel och tobaksfria nikotinprodukter, ges
möjlighet för inspektörer att samordna tillsynsinsatser och även arbeta över verksamhetsgränserna
för att minska stuprörsarbete.

Efterhandsdebiteringen medför också nackdelar. Dessa inkluderar bland annat en ökad
administration eftersom varje ärende behöver registreras och faktureras då tillsyn sker. Detta att
jämföra med de tidseffektiva massutskick som görs i samband med årsavgifter. Förväntningar och
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande

krav på medarbetarna kan öka eftersom nedlagd tid behöver redovisas och faktureras. Detta kan i sin
tur innebära negativ påverkan på medarbetarnas arbetsmiljö. Miljöförbundets intäkter blir svårare att
budgetera och följa upp jämfört med vid årsavgifter, samt blir mer varierande från år till år.
Likviditeten blir också påverkad eftersom inbetalningarna kommer in löpande i stället för i början av
året. Andra förvaltningar som arbetar med alkoholhandläggning har erfarenhet av att intäkterna
tenderar att minska vid övergång från årsavgift till efterhandsdebitering.

Kundnöjdheten bör kunna påverkas både positivt och negativt. Positiva effekter inkluderar ökad
transparens, ökad förståelse för vad avgiften består av och en tydlig koppling mellan utförd tillsyn
och avgift. Negativa effekter skulle medföra att sannolikheten för att verksamheterna överklagar
avgifterna ökar eftersom fakturorna kan variera betydligt i storlek från år till år. Den ökade
transparensen innebär att det finns mer information att ifrågasätta.

Vid en risk- och sårbarhetsanalys kan således påpekas att det kan finna ökat behov av administrativa
resurser, ökad risk för överklaganden, risk för att arbetsmiljön påverkas negativt och risk för att
intäkterna minskar.

Eftersom efterhandsdebitering inom livsmedelstaxan blir obligatorisk från och med den 1 januari
2024, ser förbundet det som viktigt att även alkoholtaxan och taxorna för öl, tobak, läkemedel och
tobaksfria nikotinprodukter harmoniseras med livsmedelstaxan. Detta för att göra det möjligt med
kombinerad tillsyn och ökad flexibilitet att allokera resurser utifrån behov. Det är viktigt att det ska
vara lätt för verksamheterna att förstå miljöförbundets taxor. Förbundets samlade bedömning är att
fördelarna med att harmonisera taxorna överväger nackdelarna.

Beslutsunderlag

Bilaga - Alkoholtaxa
Tjänsteskrivelse av miljöchef Carina Barthel

Beslutet skickas till:
Kommunfullmäktige Ystads kommun
Kommunfullmäktige Simrishamns kommun
Kommunfullmäktige Tomelilla kommun
Kommunfullmäktige Sjöbo kommun

Sammanträdesprotokoll 6
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande

AU §58 Dnr ADM.2023.1957

Direktionen-tobak, läkemedel med mera

Beslut

Arbetsutskottet för Ystad-Österlenregionens miljöförbund beslutar att godkänna taxa gällande öl,
tobak och liknande produkter, tobaksfria nikotinprodukter, e-cigaretter och receptfria läkemedel för
efterhandsdebitering. Taxa gäller från och med 1 januari 2024. Beslut översändas till respektive
medlemskommuns kommunfullmäktige för fastställande.

Sammanfattning av ärendet
Inspektioner av öl, tobak och liknande produkter, tobaksfria nikotinprodukter, E-cigaretter, och
receptfria läkemedel sker oftast i samband med livsmedelskontroll. Livsmedelskontroll kommer i
fortsättningen att debiteras i efterhand (i stället för genom årsavgifter) eftersom den 1 april 2021
trädde en ny avgiftsförordning i kraft och efterhandsdebitering är obligatorisk från och med den 1
januari 2024. Miljöförbundet anser att det är viktigt att harmonisera dessa båda taxor.

Efterhandsdebitering jämfört med årsavgifter medför både fördelar och nackdelar. Fördelarna
innefattar bland annat att det finns en tydlig koppling mellan utförd tillsyn och avgift. Transparensen
kring avgifterna ökar och det blir lättare för verksamheterna att förstå hur avgifterna beräknas.
Miljöförbundet får en ökad flexibilitet att prioritera miljönytta och styra om tillsynsinsatser utifrån
behov, snarare än att tillsynen behöver utföras baserat på inbetalda årsavgifter. Genom att göra
taxorna homogena inom livsmedel, alkohol, samt öl, tobak, läkemedel och tobaksfria
nikotinprodukter, ges möjlighet för inspektörer att samordna tillsynsinsatser och även arbeta över
verksamhetsgränserna för att minska stuprörsarbete. Slutligen kan ingen tillsynsskuld uppkomma vid
efterhandsdebitering vilket gör att miljöförbundet kan stå bakom varje fakturerad timme.

Efterhandsdebiteringen medför också nackdelar. Dessa inkluderar bland annat en ökad
administration eftersom varje ärende behöver registreras och faktureras då tillsyn sker. Detta att
jämföra med de tidseffektiva massutskick som görs i samband med årsavgifter. Förväntningar och
krav på medarbetarna kan öka eftersom nedlagd tid behöver redovisas och faktureras. Detta kan i sin
tur innebära negativ påverkan på medarbetarnas arbetsmiljö. Miljöförbundets intäkter blir svårare att
budgetera och följa upp jämfört med vid årsavgifter, samt blir mer varierande från år till år.
Likviditeten blir också påverkad eftersom inbetalningarna kommer in löpande i stället för i början av
året. Andra miljöförvaltningar och miljöförbunds erfarenhet är att intäkterna tenderar att minska vid
övergång från årsavgift till efterhandsdebitering. Bland annat för att nya årsavgifter när en befintlig
verksamhet avslutas och en ny påbörjas under året försvinner, men också på grund av en
noggrannare redovisning och uppföljning av nedlagda timmar.

Kundnöjdheten bör kunna påverkas både positivt och negativt. Positiva effekter inkluderar ökad
transparens, ökad förståelse för vad avgiften består av och en tydlig koppling mellan utförd tillsyn
och avgift. Negativa effekter skulle medföra att sannolikheten för att verksamheterna överklagar
avgifterna ökar eftersom fakturorna kan variera betydligt i storlek från år till år. Den ökade
transparensen innebär att det finns mer information att ifrågasätta.
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande

Vid en risk- och sårbarhetsanalys kan således påpekas att det kan finna ökat behov av administrativa
resurser, ökad risk för överklaganden, risk för att arbetsmiljön påverkas negativt och risk för att
intäkterna minskar.

Eftersom efterhandsdebitering inom livsmedelstaxan blir obligatorisk från och med den 1 januari
2024, ser förbundet det som viktigt att även alkoholtaxan och taxorna för öl, tobak, läkemedel och
tobaksfria nikotinprodukter harmoniseras med livsmedelstaxan. Detta för att göra det möjligt med
kombinerad tillsyn och ökad flexibilitet att allokera resurser utifrån behov. Det är viktigt att det ska
vara lätt för verksamheterna att förstå miljöförbundets taxor. Förbundets samlade bedömning är att
fördelarna med att harmonisera taxorna överväger nackdelarna.

Beslutsunderlag

Tjänsteskrivelse av Carina Barthel, miljöchef
Bilaga - Taxa för öl, tobak och liknande produkter, tobaksfria nikotinprodukter, e-cigaretter, och
receptfria läkenmedel

Beslutet skickas till:
Kommunfullmäktige Ystads kommun
Kommunfullmäktige Simrishamns kommun
Kommunfullmäktige Tomelilla kommun

Sammanträdesprotokoll 8

2023-06-15

8(21)
S

ig
na

tu
re

 re
fe

re
nc

e:
 c

65
6d

bd
5-

cd
69

-4
28

a-
b7

86
-d

10
5e

51
d8

e8
6



Justerandes sign Utdragsbestyrkande

AU §59 Dnr ADM.2023.1889

Direktionen-livsmedelstaxa

Beslut

Arbetsutskottet för Ystad-Österlenregionens miljöförbund beslutar att föreslå Direktionen för Ystad-
Österlenregionens miljöförbund att att godkänna förslag till livsmedelstaxa med efterdebitering.
Beslut gäller från och med 1 januari 2024 och översänds till respektive medlemskommuns
kommunfullmäktige för fastställande.

Sammanfattning av ärendet
Den 1 april 2021 trädde en ny avgiftsförordning i kraft som öppnade upp för att kommunerna kunde
ta ut en avgift efter kontrollbesöket i stället för en fast årlig avgift. De som inte övergick till
efterhandsdebitering under året ska införa efterhandsdebitering senast den 1 januari 2024.
Direktionen beslutade den 28 juni 2021 § 164 att förvaltningen ska övergå till efterhandsdebitering
den 1 januari 2024.
Efterhandsdebiteringen medför både fördelar och nackdelar. Fördelarna innefattar bland annat att det
finns en tydlig koppling mellan utförd tillsyn och avgift. Transparensen kring avgifterna ökar och det
blir lättare för verksamheterna att förstå hur avgifterna beräknas. Miljöförbundet får en ökad
flexibilitet att prioritera miljönytta och styra om tillsynsinsatser utifrån behov, snarare än att tillsynen
behöver utföras baserat på inbetalda årsavgifter. Genom att göra taxorna homogena inom livsmedel,
alkohol, samt öl, tobak, läkemedel och tobaksfria nikotinprodukter, ges möjlighet för inspektörer att
samordna tillsynsinsatser och även arbeta över verksamhetsgränserna för att minska stuprörsarbete.
Slutligen kan ingen tillsynsskuld uppkomma vid efterhandsdebitering vilket gör att miljöförbundet
kan stå bakom varje fakturerad timme.
Efterhandsdebiteringen medför också nackdelar. Dessa inkluderar bland annat en ökad
administration eftersom varje ärende behöver registreras och faktureras då tillsyn sker. Detta att
jämföra med de tidseffektiva massutskick som görs i samband med årsavgifter. Förväntningar och
krav på medarbetarna kan öka eftersom nedlagd tid behöver redovisas och faktureras. Detta kan i sin
tur innebära negativ påverkan på medarbetarnas arbetsmiljö. Miljöförbundets intäkter blir svårare att
budgetera och följa upp jämfört med vid årsavgifter, samt blir mer varierande från år till år.
Likviditeten blir också påverkad eftersom inbetalningarna kommer in löpande i stället för i början av
året. Andra miljöförvaltningar och miljöförbunds erfarenhet är att intäkterna tenderar att minska vid
övergång från årsavgift till efterhandsdebitering. Bland annat för att nya årsavgifter när en befintlig
verksamhet avslutas och en ny påbörjas under året försvinner, men också på grund av en
noggrannare redovisning och uppföljning av nedlagda timmar.
Kundnöjdheten bör kunna påverkas både positivt och negativt. Positiva effekter inkluderar ökad
transparens, ökad förståelse för vad avgiften består av och en tydlig koppling mellan utförd tillsyn
och avgift. Negativa effekter skulle medföra att sannolikheten för att verksamheterna överklagar
avgifterna ökar eftersom fakturorna kan variera betydligt i storlek från år till år. Den ökade
transparensen innebär att det finns mer information att ifrågasätta.
Vid en risk- och sårbarhetsanalys kan således påpekas att det kan finna ökat behov av administrativa
resurser, ökad risk för överklaganden, risk för att arbetsmiljön påverkas negativt och risk för att
intäkterna minskar.
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande

Eftersom efterhandsdebitering inom livsmedelstaxan blir obligatorisk från och med den 1 januari
2024, ser förbundet det som viktigt att även alkoholtaxan och taxorna för öl, tobak, läkemedel och
tobaksfria nikotinprodukter harmoniseras med livsmedelstaxan. Detta för att göra det möjligt med
kombinerad tillsyn och ökad flexibilitet att allokera resurser utifrån behov. Det är viktigt att det ska
vara lätt för verksamheterna att förstå miljöförbundets taxor. Förbundets samlade bedömning är att
fördelarna med att harmonisera taxorna överväger nackdelarna.

Beslutsunderlag

Tjänsteskrivelse av Carina Barthel, miljöchef

Beslutet skickas till:
Kommunfullmäktige Ystads kommun
Kommunfullmäktige Simrishamns kommun
Kommunfullmäktige Tomelilla kommun

Sammanträdesprotokoll 10
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande

AU §60 Dnr ADM.2023.2160

Taxa för tillsyn och prövning enligt lag om åtgärder mot förorening från fartyg

Beslut

Arbetsutskottet för Ystad-Österlenregionens miljöförbund beslutar att föreslå Direktionen för Ystad-
Österlenregionens miljöförbund att godkänna taxan för tillsyn och prövning enligt lag om åtgärder
mot förorening från fartyg till respektive medlemskommuns kommunfullmäktige för fastställande
och så fort taxan är beslutad att påbörja arbetet med stöd av taxan.

Sammanfattning av ärendet
Det har kommit ett nytt EU-direktiv som syftar till att förbättra skyddet för den marina
miljön, genom att öka tillgången till och användning av mottagaranordningar för avfall i
hamn. Direktivet ersätter att annat direktiv från år 2000 med bestämmelser syftande till att
motverka att fartyg till havs släpper ut förbjudet avfall. Direktivet har lett till ändringar i lag
(1980:424) om åtgärder från fartyg (LÅFF) och förorening från faryg (FÅFF).
Ystad-Österlenregionens miljöförbund kommer att ansvara för:
· Tillsyn av att anordningar för mottagning av avfall i fritidsbåtshamnarna är placerade,
utformade och drivs så att behoven att lämna avfall tillgodoses. Anordningarna ska
möjliggöra hantering av avfall från fartyg på ett miljömässigt hållbart sätt.
· Godkännande av de avfallshanteringsplaner som småbåtshamnarna har skyldighet att
upprätta.
· Revidering av avfallshanteringsplanerna vart femte år eller tidigare om behovet att
lämna avfall i småbåtshamnen väsentligen förändras.

Direktionen på Ystad-Österlenregionens miljöförbund ska också som uppgift att tillföra en
sanktionsavgift om t ex småbåtshamnen inte upprättar eller innehar en avfallsplan.
Miljöförbundet ska efter beslut och godkännade av fritidsbåtsshamnens avfallsplan meddela
och informera om innehållet till Transportstyrelsen.

Beslutsunderlag

Bilaga: Taxa för tillsyn och prövning enligt lag om åtgärder mot förorening från fartyg

Beslutet skickas till:
Kommunfullmäktige Ystads kommun
Kommunfullmäktige Simrishamns kommun
Kommunfullmäktige Tomelilla kommun
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande

AU §61 Dnr ADM.2023.2274

NKI-resultat

Beslut

Arbetsutskottet för Ystad-Österlenregionens miljöförbund föreslår Direktionen för Ystad-
Österlenregionens miljöförbund att lägga informationen gällande NKI-resultat för 2021 och 2022 till
handlingarna. Direktionen beslutar vidare att ge förvaltningen i uppdrag att fortsätta arbeta med
frågor som gör att förbundet bibehåller det goda reslutatet och arbetar med bemötande, effektivitet,
rättsäkerhet, information, kompetens och tillgänglighet.

Sammanfattning av ärendet

Ystad-Österlenregionens miljöförbund har varit med i SKR:s Insikt under flera år med avbrott
under 2019 och 2020. Miljöförbundet har under alla år legat högt på rankinglistan och det är svårt att
klättra högre. Det som däremot ska underhållas är det goda resultatet. Frågor som rör information, d
v s vi är pålästa och kunniga inom vårt arbetsområde och delar med oss på hemsidan av nyheter
inom olika lagstiftningar. Tillgängliga genom att svara i telefon, mail och återkomma när någon vill
kontakta miljöförbundet. Bemötande genom att visa att vi är intresserade av den verksamhet vi
kommer till. Kompetens genom att vi arbetar för att behålla medarbetare i syfte att var en attraktiv
arbetsgivare. Rättsäkerhet genomatt vi arbetar och behandlar alla lika inom arbetsområdet.
Effektivitet genom att vi följer utvecklingen med appar inom olika arbetsområde, planerar våra
inspektioner och återkommer med inspektionsrapporter senast veckan efter vårt besök.

Beslutsunderlag

Tjänsteskrivelse av Carina Barthel, miljöchef
Presentation - NKI resultat
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande

AU §62 Dnr ADM.2023.2320

Direktionen - firmatecknare

Beslut

Arbetsutskottet för Ystad-Österlenregionens miljöförbund föreslår Direktionen för Ystad-
Österlenregionens miljöförbund besluta att tillsvidare bemyndiga miljöchef Carina Barthel,
direktionens ordförande Christer Akej (M) utses som firmatecknare i förening.
Som ersättare utses Viktor Emilsson (M) och miljöassistent Sarah Olsson.

Beslutsunderlag

Tjänsteskrivelse av Carina Barthel, miljöchef

Beslutet skickas till:
Ekonomiavdelning i Ystad
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande

AU §63 Dnr ADM.2023.2430

Delegationsordning

Beslut

Arbetsutskottet för Ystad-Österlenregionens miljöförbund beslutar att föreslå Direktionen för Ystad-
Österlenregionens miljöförbund att anta den delegationsordning som förvaltningen tagit fram för
beslut.

Sammanfattning
Det som ändrats i delegationsordningen är med anlededning av att det fr o m 1 januari 2024 blir
efterhandsdebitering vid livsmedelskontroll. För att verksamheterna ska riskklassas i rätt avgift,
tillsyns- och tillsynsfrekvens ska verksamheterna omklassas i ett webbaserat program "Förrätt" som
är inköpt och anpassat till diariesystemet Castor. Efterom det är ny riskklassning har en ny
förordning tagits fram LIVFS 2023:2.

EG- förordning 882/2004 har upprörtoch därför har tagits bort från delegationsordningen och
förordningen EU 2017/625 är det som kvarstår.

Bilagor
Delegeringsregler
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande

AU §64 Dnr SERV.2023.2367

Tillsyn

Beslut

Arbetsutskottet för Ystad-Österlenregionens miljöförbund beslutar enligt förvaltningens förslag att
enligt 9 kap. 17 § alkohollagen meddela en erinran avseende serveringstillståndet på serveringsstället
i ärende SERV.2023.2367.

Beslutsunderlag

Tjänsteskrivelse av alkoholhandläggare Ingrid Magnusson
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande

AU §65 Dnr SERV.2023.2366

Tillsyn

Beslut

Arbetsutskottet för Ystad-Österlenregionens miljöförbund beslutar enligt förvaltningens förslag att
enligt 9 kap. 17 § alkohollagen meddela en erinran avseende serveringstillståndet på serveringsstället
i ärende SERV.2023.2366.

Beslutsunderlag

Tjänsteskrivelse av alkoholhandläggare Ingrid Magnusson
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande

AU §66 Dnr SERV.2023.2365

Tillsyn

Beslut

Arbetsutskottet för Ystad-Österlenregionens miljöförbund beslutar enligt förvaltningens förslag att
enligt 9 kap. 17 § alkohollagen meddela en erinran avseende serveringstillståndet på serveringsstället
i ärende SERV.2023.2365

Beslutsunderlag

Tjänsteskrivelse av alkoholhandläggare Ingrid Magnusson
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande

AU §67 Dnr SERV.2023.2340

Tillsyn - Ej anmäld förändring av serveringsyta

Beslut

Arbetsutskottet för Ystad-Österlenregionens miljöförbund beslutar enligt förvaltningens förslag att
enligt 9 kap. 17 § alkohollagen meddela en erinran avseende serveringstillståndet på serveringsstället
i ärende SERV.2023.2340.

Beslutsunderlag

Tjänsteskrivelse av alkoholhandläggare Ulf Davidsson
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande

AU §68 Dnr SERV.2023.2195

Tillsyn - tillbakatagande erinran

Beslut

Arbetsutskottet för Ystad-Österlenregionens miljöförbund beslutar enligt förvaltningens förslag till
beslut att enligt 9 kap. 17 § alkohollagen meddela verksamhetsutövare i ärende SERV.2023.2195 att
tidigare meddelad erinran i paragraf AU §45 återtas.

Sammanfattning av ärendet
Serveringsansvarig fanns på plats vid tillsynsbesöket. Tillståndshavarens senast inskickade
lista på serveringsansvariga hade av okänd anledning inte kommit in i Miljöförbundets
ärendehanteringssystem. Tillståndshavaren kunde i efterhand uppvisa kvittens på inskickad
lista.

Beslutsunderlag

Tjänsteskrivelse av alkoholhandläggare Ulf Davidsson
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande

AU §69 Dnr SERV.2023.1873

Tillsyn

Beslut

Arbetsutskottet för Ystad-Österlenregionens miljöförbund beslutar enligt förvaltningens förslag till
beslut att enligt 9 kap. 17 § alkohollagen meddela verksamhetsutövare i ärende SERV.2023.2195 att
tidigare meddelad erinran i paragraf AU §44 återtas.

Sammanfattning av ärendet
Serveringsansvarig fanns på plats vid tillsynsbesöket. Efter tillsynsbesöket och beslut om
erinran har det framkommit att serveringansvarig fanns med på inskickad lista. Den lista
som användes vid tillsynsbesöket var ej komplett sett till inskickad lista. Därigenom har har
tillsåndshavaren uppfyllt kraven enligt alkohollagen.

Beslutsunderlag

Tjänsteskrivelse av alkoholhandläggare Ulf Davidsson
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande

AU §70 Dnr ADM.2023.2322

Information från verksamheter

Beslut

Information från verksamheter kommer att lämnas på direktionsmöte den 27/6.
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Detta dokument är elektroniskt signerat och juridiskt bindande.

Stefan Engdahl

Direktionssekreterare: Indre Traksele

Ordförande: Christer Akej
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